
Inspreken 5 maart 2020 over Renovatie Spoortunneltje Station Bloemendaal 

 

Geachte voorzitter en leden van de commissie ontwikkeling,  

Afgelopen dinsdag hield wijkraad de Krim haar jaarvergadering. We waren verheugd dat 

7 politieke fracties daarbij aanwezig waren. Coalitie zowel als oppositie. Dank daarvoor. 

Een van de heikele punten in onze wijk is de erbarmelijke staat van het van voor de 

oorlog daterende tunneltje bij station Bloemendaal. In de laatste 5 jaar hebben zich daar 

twee ongevallen met dodelijke afloop voorgedaan.  

Het tunneltje is toentertijd ontworpen als voetgangerstunneltje, maar verworden tot een 

levensgevaarlijke fiets- en voetgangerstunnel, waar wekelijks mensen onderuit gaan. 

De tunnel ligt op de grens van Bloemendaal en Haarlem en ook Prorail heeft belang bij 

haar bestaan. Drie jaar geleden heeft de gemeente Haarlem na een dodelijk ongeval, op 

aanraden van de wijkraad, een waarschuwingsbordje ‘steile helling’ geplaatst. Twee jaar 

geleden begaf de waterpomp het en werd een noodpomp geplaatst, die alleen in 

werking wordt gesteld als de wijkraad aan 14023 doorgeeft dat er weer 10 cm water in 

het tunneltje staat. Vorig jaar heeft Prorail een aannemer provisorisch pleisterwerk laten 

aanbrengen omdat brokken cement uit het plafond trilden als zware treinen passeerden. 

Op 7 januari 2020 sprak wijkraad de Krim in bij een commissievergadering van de 

gemeente Bloemendaal. Daar was bereidheid om in overleg te komen tot een drastische 

renovatie van het tunneltje. Ook Prorail staat daar positief tegenover. 

Nu een in de SOR 2040 voorgestelde dure nieuwe fietstunnel tussen de Pim Mulierlaan 

en de Laan van Bureel definitief uit de Orionzone Ontwikkelvisie is gehaald ligt, juist ook 

in het kader van een mogelijke busverbinding tussen de Rijksstraatweg en station 

Bloemendaal, het voor de hand de tunnelverbinding op korte termijn te renoveren. 

Vanaf 6 januari 2020 tot oktober 2020 heeft de provincie Noord-Holland een subsidie 

beschikbaar gesteld voor kleine infrastructurele projecten. De provincie draagt 70% van 

de projectkosten bij. Grofweg de kosten verdelend tussen Bloemendaal-Prorail en 

Haarlem zou het voor Haarlem niet meer kosten dan 10% van de benodigde investering. 

Een absoluut koopje! We verzoeken u commissie om te wethouder te vragen om in 

overleg met Bloemendaal en Prorail een projectvoorstel bij de provincie neer te leggen. 

Tegelijkertijd is wijkraad de Krim bereid een werkgroep op te zetten waarin 

omwonenden en andere stakeholders vertegenwoordigd zijn om een projectvoorstel het 

draagvlak te geven dat nodig is om tot uitvoering te komen.      

Dank voor uw aandacht, Hans Pos, voorzitter wijkraad de Krim 


